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Infinity tie-in! Deep in space, the Avengers join the Council of Worlds as they declare
war on their cosmic invaders. As the Skrull Empire is reborn, witness the first encounter
with the Builders! And when betrayal strikes the Galactic Council and the Avengers find
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themselves prisoners of war, one last desperate plan is hatched! The Builders make
unexpected overtures, Ex Nihilo re-enters the picture, and the final battle for the Marvel
Universe begins. Galactic empires fall and rise, and as Earth is targeted, the Avengers
race back to their own solar system - but will they be in time to stop the Black Order
from making their move? Or will Thanos' mad plans conquer all life?

COLLECTING: Avengers 18-23

作者介绍: 

Jonathan Hickman is an American comic book writer and artist. He is known for the
Image Comics series The Nightly News and currently writes Fantastic Four, FF, and
S.H.I.E.L.D for Marvel Comics

Leinil Francis Yu is a Filipino comic book artist, who began working for the American
market through Wildstorm Productions.
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评论

翻得有点烦各种外星词…
但是这本读起来好看！星际战争在漫画范畴就算表达得不错了～
唯一注意的是一定要配合大事件无限那本一起看！不然完全连不上，看不懂不说，还感
觉不到剧情的帅气点…

-----------------------------
本来是华丽丽的星球大战，可惜在结尾部分伏笔反倒越写越小，构筑者军团被消灭的太
草率，最终的战斗又回到了地球与灭霸之间......看得人好不爽啊......

-----------------------------
复联分散助不同星系种族对抗构筑者 灭霸杀子剑指地球 星际战争背景壮观叙事宏大
为电影《复联三无限战争》捏把汗以奥创来看估计就是灭霸入侵地球复联集体反抗嘻嘻
哈哈就赢了的小打小闹 估计美队的运筹帷幄也会被弱化成一段帅气的跑酷 ╮(╯_╰)╭
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书评

这是大事件无限的一部分，侧重描绘了复仇者与其他星球联合对抗构筑者的宇宙战争。
因为是大事件的一部分，所以单独看这本书的前四期会感觉比较跳跃，确实，宇宙战争
中的一些剧情在无限主刊中：
联合军队向巨兽环界撤退时成功击退构筑者的追击部队；
构筑者的一位虚无之主以自杀...  
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